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 Voorstellen A-procedure 

 

3.1 

 

 Gezamenlijk verweer inzake bezwaar tegen subsidiebeschikking nachttrein 

Gemeente Almere en gemeente Lelystad hebben subsidie verleend aan Arriva 

Personenvervoer Nederland BV voor het rijden van een nachttrein tussen 

Lelystad en Amsterdam in de periode 2025 en 2026. Het college van Lelystad 

heeft besloten om met gemeente Almere samen te werken bij het behandelen 

van het bezwaarschrift dat door de NS tegen dit besluit is ingediend 

 

Besluit: 

1. Een procesmachtiging te verlenen aan de medewerkers van de gemeente 

Almere en/of door hen ingeschakelde professionele rechtsbijstandsverleners 

voor het voeren van verweer in de bezwaar- en beroepsproceduregericht 

tegen het besluit van het college van Lelystad van 12 maart 2025 

(subsidiebeschikking nachttrein); hierbij wordt uitdrukkelijk geen mandaat 

verleend voor het nemen van het besluit op bezwaar. 

2. De teamleider Juridische Zakenmandaat te verlenen c.q. te machtigen om de 

procesmachtigingen genoemd onder 1 op te stellen en te ondertekenen. 

 

3.2 

 

 Verlengen incidentele subsidie Sportbedrijf 

Het college heeft besloten om de projectperiode van een incidentele subsidie 

aan Sportbedrijf Lelystad te verlengen. Met dit besluit kunnen werkzaamheden 

worden afgerond die bijdragen aan de kwaliteit van sportaccommodaties in 

Lelystad 

 

Besluit: 

De project periode van de incidentele subsidie Basisnorm huidige 

sportaccommodaties die is verstrekt aan de N.V. Sportbedrijf Lelystad te 

verlengen tot 1 augustus 2025. 

 

3.3 

 

 Procedureregeling HR21 Lelystad 2025 

Het college heeft een procedureregeling vastgesteld voor de technische 

omzetting naar HR21, het functiewaarderingssysteem voor de sector gemeenten 

 

Besluit: 

1. De ‘Procedureregeling HR21 Lelystad 2025’, zoals opgenomen in bijlage I bij 

dit besluit, vast te stellen en deze in werking te laten treden met ingang van 

de datum van dit besluit. 
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2. De op 12 november 2019vastgestelde ‘Procedureregeling functiehuis 

gemeente Lelystad 2020’met ingang van 15 september 2025 in te trekken. 

3. Te bepalen dat de onder vigeur van de ‘Procedureregeling functiehuis 

gemeente Lelystad 2020’ vastgestelde beschrijvingen, indelingen en 

waarderingen van kracht blijven tot deze zijn vervangen door beschrijvingen, 

indelingen en waarderingen op basis van onderhavige of een volgende 

regeling. 

4. Kennis te nemen van het voorstel aan de werkgeverscommissie aangaande 

het in punt 1 genoemde besluit, zoals opgenomen in bijlage II bij dit besluit. 

 
4 

 

 Voorstellen B-procedure 

 

4.0.1 

 

 Stand van zaken kort gedingen jeugdzorg (spoed parafenprocedure besluit 

26 juni 2025) 

Op 13 mei 2025 heeft een kort geding plaatsgevonden tussen de gecertificeerde 

instellingen (GI’s) en de gemeente Lelystad over de jeugdzorg in Lelystad. Het 

kort geding tussen de GI's en de gemeente Lelystad is destijds aangehouden. 

Partijen hebben de tijd gekregen om er gezamenlijk uit te komen. Partijen zijn tot 

overeenstemming gekomen over de samenwerking in de toekomst. Dit heeft 

ertoe geleid dat de GI’s hebben besloten het kort geding in te trekken. De GI’s en 

de gemeente geven donderdag 26 juni 2025 gezamenlijk een nadere toelichting 

op het bereikte resultaat. In het kort geding dat GGZ Centraal heeft 

aangespannen lopen de gesprekken nog om er onderling uit te komen. Uiterlijk 

14 juli 2025 verwachten wij de uitkomsten van deze gesprekken te kunnen 

communiceren. 

 

Besluit: 

1. Kennis te nemen van de stand van zaken van de kort gedingen die 

respectievelijk door de gecertificeerde instellingen (GI’s) en GGZ-Centraal 

zijn ingediend over de uitvoering van de jeugdzorg in Lelystad; 

2. De raad hierover te informeren via een informatienota. 

 
4.0.2 

 

 Brief berichtgeving van Omroep Flevoland over de jeugdzorg in Lelystad 

op 25 juni 2025 (Spoed parafenprocedure besluit 27 juni 2025) 

De gemeente Lelystad reageert op de publicatie van Omroep Flevoland over een 

niet vastgesteld conceptrapport over de jeugdhulpketen. Dit rapport uit 2023 is 

destijds niet vastgesteld omdat het inhoudelijk tekortschiet en onterecht één 

persoon, de directeur-bestuurder van JEL, centraal stelt. De Integrale 

afstemming Steller is verantwoordelijk voor integraliteit incl. duurzaamheid/ 

fin./jur./com-control en afgestemd met portefeuillehouder.  

Gemeente betreurt de publicatie via de media, die op meerdere punten feitelijk 

onjuist en beschadigend is. Sindsdien zijn wel verbetermaatregelen genomen, 

waaronder een plan van aanpak en nieuwe afspraken met 

jeugdbeschermingsorganisaties. Het college erkent dat de rolverdeling richting 

JEL eerder duidelijker had moeten zijn en biedt daarvoor excuses aan. De 

gemeente spreekt vertrouwen uit in JEL en haar medewerkers.  

Lelystad blijft inzetten op samenwerking en versterking van de jeugdzorg. 
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Besluit: 

De schriftelijke vragen van de fracties van FvD, Leefbaar Lelystad, NL Lelystad, 

PVV en de VVD over berichtgeving omroep Flevoland en omgang met niet 

vastgesteld rapport jeugdzorg te beantwoorden door middel van de bijgevoegde 

brief.  

 

4.1 

 

 Beantwoording schriftelijke vragen Onzekerheid racecircuits rond Lelystad 

Airport 

Om de grondwettelijke taken uit te kunnen voeren zoekt Defensie naar ruimte. 

Inmiddels heeft Defensie de voorkeurslocaties benoemd in het Ontwerp 

Nationale Beleidsvisie Nationaal Programma Ruimte voor Defensie (NPRD). Op 

23 mei 2025 is het Ontwerp NPRD vastgesteld door het kabinet. Er is besloten 

dat Lelystad Airport de voorkeurslocatie is voor de stationeren van de 

jachtvliegtuigen (F35’s). 

Het Ontwerp-NPRD ter inzage vanaf 28 mei tot 9 juli 2025. Tegelijkertijd worden 

de eigenaren van de betreffende kavels geïnformeerd door Defensie. Naar 

aanleiding van berichtgeving (Omroep Flevoland) over de zorgen van het 

Midland Circuit en Kartcentrum Lelystad over hun toekomst, stelt de fractie NL 

Lelystad vragen aan het college over o.a. de communicatie tussen Defensie en 

ondernemers in Lelystad in relatie tot de mogelijke ontwikkelingen rondom 

Lelystad Airport. 

Lelystad hecht veel waarde aan een zorgvuldig NPRD-proces en heeft daarom 

Defensie verzocht om direct betrokken persoonlijk te informeren én informatie te 

verstrekken aan de inwoners en ondernemers van Lelystad. Waar mogelijk en 

passend bij de gemeentelijke rol, ondersteunt Lelystad de communicatielijn van 

Defensie. 

 

Besluit: 

De schriftelijke vragen van de NLL fractie inzake Onzekerheid racecircuits rond 

Lelystad airport met bijgevoegde beantwoordingsbrief te beantwoorden. 

 

4.2 

 

 Beantwoording schriftelijke vragen Foutparkeren Zuiderzeewijk 

Op 28 mei 2025 heeft de fractie van het CDA op grond van artikel 44 Reglement 

van orde voor de raad van Lelystad 2022 schriftelijke vragen ingediend over 

foutparkeren in de Zuiderzeewijk. De vragen worden beantwoord in bijgevoegde 

brief. 

 

Besluit: 

De schriftelijke vragen van de fractie van het CDA over Foutparkeren 

Zuiderzeewijk te beantwoorden door middel van bijgevoegde brief. 

 

4.3 

 

 Batavialand 

Tijdens de begrotingsbehandeling (nov. 2024) is een motie aangenomen waarin 

het college wordt verzocht uiterlijk eind Q3 met een voorstel te komen voor een 

passende structurele financiering van het” leerwerkbedrijf Bataviawerf”.  

De motie betreffende het leerwerkbedrijf is als aanleiding gebruikt om het belang 

en daarmee het doel van de gemeente te evalueren en koers uit te zetten hoe de 

relatie tussen gemeente en Museum Batavialand voor de toekomst in te richten. 
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Besluit: 

1. De raad te informeren over de huidige stand van zaken omtrent het behoud 

van de Batavia en de drie uitgewerkte varianten, aan de hand van 

bijgevoegde informatienota. 

2. Naar aanleiding van de voorkeursvariant ‘3 jaar incidenteel’ een voorstel ter 

besluitvorming aan de raad voor te leggen in de programmabegroting 2026 – 

2029, waarbij: 

a. Museum Batavialand in de jaren 2026, 2027 en 2028 een bedrag van 

jaarlijks €240.000 ontvangt ten laste van de reserveontwikkeling stad; 

b. Onder voorwaarde dat de Batavia aan land moet zijn gebracht ende 

middelen aantoonbaar worden besteed aan het onderhoud van de 

Batavia en dat Museum Batavialand tenminste een gelijk bedrag uit haar 

eigen exploitatie aan het onderhoud van de Batavia besteedt; 

c. De mogelijkheid wordt onderzocht om de Batavia aan te merken als 

gemeentelijk (immaterieel) erfgoed. 

 

4.4 

 

 Voorkeurscenario locatie poppodium 

College stelt voor om het nieuwe poppodium achter het Agoratheater te bouwen.  

In het kader van de herontwikkeling van het Theaterkwartier is in eerste instantie 

een voorkeur uitgesproken voor nieuwbouw van het poppodium Corneel op de 

plek waar nu gebouw bekend als De Trommel/ Trefpunt staat. Het poppodium 

zou daarbij onderdeel vormen van een groter complex dat ook woningen en 

andere functies zou moeten bevatten. Deze ontwikkeling vergde een Europese 

aanbesteding. Hiervoor is in het voorjaar 2025 een tender uitgezet die echter niet 

heeft geleid tot een inschrijving van een geschikte partij. Dit maakt het onzeker of 

de beoogde ontwikkeling waar het popodium onderdeel van uit zou moeten 

maken daadwerkelijk kan worden uitgevoerd. Vanwege deze onzekerheid heeft 

het college besloten af te zien van de ontwikkeling van een poppodium op deze 

locatie en het poppodium op een andere locatie te realiseren.  

  

Bij de vaststelling van de programmabegroting 2025 heeft de gemeenteraad 

echter besloten nogmaals een verkenning te doen naar de (on)mogelijkheden 

om het Agoratheater en Corneel te combineren en hierbij ook andere 

mogelijkheden alternatieven in het centrum mee te nemen.   

  

Een gespecialiseerd adviesbureau heeft 5 scenario’s opgesteld voor de realisatie 

van een poppodium in het stadshart. Hierbij zijn de mogelijkheden bekeken naar 

een volledige integratie van een poppodium in het theatergebouw, een 

poppodium dat toegevoegd wordt aan het huidige theatergebouw en de optie van 

een alleenstaand podium in het stadshart.   

  

Het college geeft de voorkeur aan nieuwbouw op de locatie Agorahof. Dit is het 

scenario dat het beste voldoet aan de behoefte van de gemeente Lelystad. De 

opties is wel iets duurder dan het budget dat de gemeenteraad al beschikbaar 

had gesteld. Daarnaast is de grond van de locatie verkocht aan ontwikkelaar ten 

behoeve van de realisatie van een horecavoorziening op dit plot. Om te kijken of 

het eventueel toch mogelijk is om een popodium op deze locatie te realiseren 

vinden er gesprekken plaats met de betreffende ontwikkelaar om mogelijk tot een 

oplossing te komen.  

 

Besluit: 

1. Af te zien van de realisatie van een poppodium op de locatie ‘De Trommel’ 



 

Pagina 5 
 

2. De raad voor te stellen: Een van de in de rapportage locatieonderzoek 

Corneel Lelystad opgenomen scenario’s voor de realisatie van het 

poppodium vast te stellen: 

A. Nieuwbouwlocatie Stationsweg; 

B. Nieuwbouwlocatie voormalige postkantoor (met drie varianten); 

C. Nieuwbouwlocatie Neringweg (met twee varianten); 

D. Inpassing binnen het Agoratheater; 

E. Nieuwbouwlocatie Agorahof, aansluitend aan Agoratheater 

3. Te kiezen voor scenario E. nieuwbouwlocatie Agorahof en een nadere 

uitwerking van dit scenario tot een realiseerbaar plan tegemoet te zien 

4. Het krediet voor de voorbereidingskosten van twee miljoen euro voor de 

verdere ontwikkeling van het poppodium op de voorkeurslocatie vrij te geven 

ten laste van het gereserveerde budget in de begroting. 

5. De verwachte (meer)kosten van het voorkeursscenario t.a.v. kapitaal- en 

exploitatielasten voorafgaand aan de Programmabegroting 2026 tegemoet te 

zien en deze financiële consequenties te betrekken bij de integrale afweging 

over de Programmabegroting 2026. 

6. Op grond van artikel 87 Gemeentewet juncto artikel 5.1 lid 2 onder b van de 

Wet open overheid (Woo) geheimhouding op te leggen op bijlage 3 en 

bijlage 4 en deze te betreken bij de jaarlijkse actualisatie van de register 

geheime stukken. 

 

4.5 

 

 Het auteursrecht en voortgang Herdenkingsplek en skatebaan 

Conform de eerder afgegeven planning heeft een aanbesteding plaatsgevonden 

om een partij te selecteren die het herdenkingsmonument zal gaan realiseren. 

De raad is toegezegd daarover geïnformeerd te worden. Daarnaast heeft de raad 

in een tweetal moties het college verzocht om (a) geïnformeerd te worden over 

het Auteursrecht en (b) een aanpak om antisemitisme tegen te gaan. Inmiddels 

heeft ook de aanbesteding van de realisatie van de skatebaan (Silverhills) 

plaatsgevonden en wordt de raad daarover geïnformeerd. 

 

Besluit: 

De raad te informeren over het auteursrecht en de voortgang van het 

Herdenkingsmonument en de skatebaan te Zilverpark door middel van de 

bijgevoegde informatienota. 

 

4.6 

 

 Zienswijze ontwerp Nationaal Programma Ruimte voor Defensie 

Defensie heeft ruimte nodig in Nederland en heeft onderzoek gedaan naar de 

diverse ruimtebehoeften. In de PlanMER staan deze onderzoeksresultaten. Deze 

zijn meegenomen in het Ontwerp Nationaal Programma Ruimte voor Defensie 

(NPRD). Hierin staan ook de voorkeurslocaties van de verschillende 

ruimtebehoeften. Op basis van diverse analyses en perspectieven is met het 

Ontwerp NPRD duidelijk geworden dat Lelystad Airport door Defensie als 

voorkeursalternatief is aangeduid voor de volledige behoefte van 2.300 

jachtvliegtuigsorties. Het Ontwerp NPRD en de PlanMER liggen tot en met 9 juli 

ter inzage. Het college werkt aan een zienswijze. Hierin wordt ingaan op het 

belang van Defensie, maar ook op de constatering dat er grote belangstelling is 

voor andere grote nationale opgaven in Lelystad. Lelystad op het punt om een 

schaalsprong te maken, zowel kwalitatief als kwantitatief. De zienswijze 

benadrukt daarom de oproep tot een integrale afweging, waarbij zowel ruimte is 

voor nationale belangen als de lokale behoeften. In de zienswijze maken wij 



 

Pagina 6 
 

kenbaar dat het stationeren van jachtvliegtuigen op Lelystad Airport voor de 

gemeente alleen aanvaardbaar is in combinatie met het gebruik van de 

luchthaven voor groothandelsverkeer 

 

Besluit: 

De raad met bijgevoegde informatienota te informeren over de hoofdlijnen van de 

zienswijze op het Ontwerp Nationaal Programma Ruimte voor Defensie. 

 

4.7 

 

 Definitieve jaarstukken 2024 en accountantsverklaring 

Met het vaststellen van deze jaarstukken laat de gemeente Lelystad aan haar 

inwoners zien hoe het geld het afgelopen jaar is besteed. Ook legt de gemeente 

hiermee verantwoording af aan de toezichthouder, zoals de provincie en het 

ministerie van Binnenlandse Zaken. Daarnaast wordt met de bestemming van 

het rekeningresultaat duidelijk hoe het geld dat in 2024 is overgebleven, gebruikt 

zal worden en meegenomen wordt in de volgende begroting. 

 

 

Besluit: 

1. De rechtmatigheidsverklaring vast te stellen. 

2. De raad jaarstukken 2024 aan te biedenmiddels bijgevoegde aanbiedingsbrief. 

 

De raad voor te stellen: 

3. Kennis te nemen van de reactie van het college op de bevindingen van de 

accountantscontrolemiddels bijgevoegde aanbiedingsbrief. 

4. Een stelselwijziging door te voeren voor de waardering van de wethouder 

pensioenen per 31-12-2024. 

5. De jaarstukken 2024 vast te stellen en kennis te nemen van de 

rechtmatigheidsverantwoording van het College, zoals opgenomen in de 

jaarstukken. 

6. De definitieve doorschuifbudgetten uit de decembernotitie 2024 te 

bekrachtigen. 

7. De volgende budgetten 2024 die niet in de Decembernotitie zijn 

meegenomen (categorie-2a), alsnog door te schuiven naar 2025. 

8. In te stemmen met de wijziging van de dekking van het weerstandsvermogen 

ten behoeve van 60-jarig bestaan Lelystad, naar dekking uit de ROS, voor 

een bedrag van €133.500. 

9. Het rekeningresultaat 2024 ter hoogte van €26.493.659 als volgt te 

bestemmen. 

9.1 De volgende budgetten 2024 die niet in de Decembernotitie zijn 

meegenomen, alsnog door te schuiven naar 2025. €160.976. 

9.1.2 Verhuiskostenregeling Wonen € 23.976 

9.1.3 Subsidieregeling Asbestdaken € 87.000 

9.1.4 Nationaal Programma Leefbaarheid en Veiligheid €50.000 

9.2 Aanvulling te doen op de reserve bestemd voor doorschuifbudgetten van 

€473.000. 

9.3 Instellen van een reserve voor grondexploitaties en deze vullen met 

 € 963.000 voor correcte verslaglegging van kosten gerelateerd aan 

Grondexploitaties. 
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9.4 De vrijgevallen middelen uit de ROS ad. €388.000 ten behoeve van de 

Arbeidsplaatsen regeling herbestemmen ter cofinanciering van een project in het 

kader van de Regiodeal Nieuw Land. 

9.5 De Algemene reserve niet verder aan te vullen omdat de gewenste norm is 

bereikt. 

9.6 Het resterende bedrag uit het rekeningresultaat toe te voegen aan de 

Reserve Ontwikkeling Stad (ROS). 

 

4.8 

 

 Reactie Blijf Groep brief 25 juni 2025 

Het college van B&W van de gemeente Lelystad heeft besloten om middels 

bijgevoegde brief antwoord te geven aan de Blijf Groep op een aantal vragen 

betreffende de brief van de gemeente aan het ministerie van VWS 

 

Besluit: 

1. De van de Blij Groep op 25 juni 2025 ontvangen brief m.b.t. een reactie op 

het ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de begroting van 

Veilig Thuis Flevoland middels bijgevoegde brief te beantwoorden. 

2. De raad hierover te informeren door middel van de bijgevoegde 

informatienota. 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 8 juli 2025, 

De interim secretaris, 

 

 


